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Βουλευτής Βοιωτίας 
 

 

Τετάρτη, 20 Οκτωβρίου 2021 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

 
Προς τον Υπουργό: Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων κ. Σπ. Λιβανό 
                           
           
Θέμα: «Επιβαλλόμενη η άμεση ενίσχυση της Βοιωτικής βαμβακοκαλλιέργειας και 
προστασία των παραγωγών λόγω ζημιών από τις έντονες βροχοπτώσεις του 
Οκτωβρίου» 
 
 
Κύριε Υπουργέ,  
 
Οι βαμβακοπαραγωγοί της Βοιωτίας, πέραν των προβλημάτων που προκύπτουν από την 
εξωπραγματική αύξηση του κόστους παραγωγής των προϊόντων ένεκα αύξησης της ηλεκτρικής 
ενέργειας, του πετρελαίου κίνησης και των λιπασμάτων και αγροτικών εφοδίων, βρίσκονται 
αντιμέτωποι και με τις προκληθείσες ζημιές στην συγκομιδή του βαμβακιού, το οποίο δεν 
κατέστη δυνατόν να συλλέξουν, καθώς την εβδομάδα 11-17 Οκτωβρίου 2021 πρωτοφανείς σε 
ένταση και διάρκεια βροχοπτώσεις έπληξαν το Νομό.  
Συγκεκριμένα, οι συνεχιζόμενες βροχοπτώσεις δεν επέτρεψαν την ολοκλήρωση της συγκομιδής 
του προϊόντος, αρκετά στρέμματα αυτών στην πρώτη φάση συλλογής (πρώτο χέρι) και καθ´ 
ολοκληρία στην δεύτερη φάση (δεύτερο χέρι).  
Έτσι, ένα μεγάλο μέρος της παραγωγής έχει μείνει στα χωράφια και κατά συνέπεια πολλοί 
βαμβακοπαραγωγοί βρίσκονται αντιμέτωποι με μεγάλη μείωση στο εισόδημά τους και την 
επακόλουθη ζημιά, σε μια ιδιαίτερα δυσμενή συγκυρία για τους αγρότες. 
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Επειδή η βαμβακοκαλλιέργεια είναι ένας από τους δυναμικότερους κλάδους της αγροτικής 
παραγωγής και η επίδρασή της στις τοπικές οικονομίες των περιοχών δραστηριοποίησης των 
παραγωγών είναι εξαιρετικά σημαντική,  
Επειδή το 2021 η παραγωγή βάμβακος αντιμετωπίζει μείωση της ποιότητας και της ποσότητας 
της παραγωγής εξαιτίας των έντονων και συνεχιζόμενων βροχοπτώσεων του Οκτωβρίου, 
Επειδή τα προηγούμενα δύο χρόνια οι βαμβακοκαλλιεργητές αντιμετώπισαν καταστροφικές 
καιρικές συνθήκες, την πανδημία του κορωνοϊού, πρωτόγνωρες συνθήκες εργασίας, αλλά και 
τιμές κατώτερες του αναμενόμενου, με βασικό αποτέλεσμα σημαντική απώλεια εισοδήματος,  
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ:  

1. Θα λάβετε πολιτική απόφαση για μέριμνα, ώστε ο ΕΛΓΑ να ξεκινήσει άμεσα τη σχετική 
διαδικασία προκειμένου οι βαμβακοπαραγωγοί της Βοιωτίας, όπως και των υπόλοιπων 
περιοχών, των οποίων οι καλλιέργειες έχουν πληγεί λόγω των πρόσφατων 
βροχοπτώσεων, να υποβάλλουν τις δηλώσεις ζημίας τους, γεγονός που θα 
σηματοδοτήσει και την αυτοψία για την εκτίμηση των ζημιών; 

2. Σκοπεύετε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες ώστε ο ΕΛΓΑ να προχωρήσει σε όσο το 
δυνατόν πιο γρήγορες και δίκαιες αποζημιώσεις στους ζημιωθέντες βαμβακοπαραγωγούς 
για τους παραπάνω ειδικά αναφερόμενους λόγους; Αν ναι, ποιο είναι το ακριβές 
χρονοδιάγραμμα;  

 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

 
   Γιώργος Μουλκιώτης  




